
Začíná podzim, doba, kdy se sklízí plody na zahradách
i na polích. Obdobně v Teplé sklízíme plody roční
práce při shánění finančních prostředků a plánování
rozpočtů. Tyto plody jsou zatím vidět v rozpracova-
ných akcích ve městě i v okolí. Nový vzhled dostávaj
í budovy 1. stupně ZŠ a školní družiny, rekonstrukcí
prochází i část Školní ulice. Opravují se také některé
části místních chodníků. Konec ulice ČSA konečně
dostane novou kanalizaci. Na podzim se také začne
stavět vodovod do Mrázova, na který naváže v příštím
roce nová vodovodní větev na Betlém a do roku 2012
by měl být vodovod postaven přes Seklovy Domky
až do kláštera premonstrátů. Ve spolupráci se sdružením 
obcí Slavkovský les upravujeme návesní prostory
v několika obcích. Aby město sklízelo plody i v dalších 
letech, podali jsme další žádosti o příspěvky 
z evropských fondů na opravu kulturního domu, na 
studii úprav veřejných komunikací a na projektovou
dokumentaci na stavbu nové tělocvičny. Rozhodnutí, 
zda naše žádosti budou úspěšné, padne na sklonku
podzimu. Již dnes víme, že v červenci 2011 proběhne
výměna oken a zateplení stěn na budově 2. stupně ZŠ.
Na tuto akci máme schválený příspěvek od Minister-
stva pro životní prostředí ČR. V červnu postihla 
Tepelsko větrná smršť, která napáchala velké škody
na nemovitostech, v lesních porostech i na alejích
kolem silnic.  Děkuji všem, kteří se podíleli na 
odstraňování následků kalamity.Našim sportovcům
přeji úspěšný vstup do nové sezóny, houbařům další
bohaté úlovky a všem občanům příjemné babí léto.  
 

Martin Klepal

Slovo starosty

U s n e s e n í
z  10. jednání Rady města Teplá dne  17. a 23. srpna  2010

 Rada města po projednání:

I. Bere na vědomí

1. Kontrolu usnesení z 8. RM 2010

II. Schvaluje

1. Pod č. usnesení 1/10/2010
-zadání výběrového řízení na komunikaci a inž. sítě 
ul. Slunečná včetně oslovení firem
Videst s.r.o. K.Vary, Báča s.r.o. K.Vary, 
VSF Fanta s.r.o. K.Vary, St.sdružení Teplá – Vojtěchovský
Termín nabídky do 15. 9. 2010, termín zhotovení 
do 15. 11. 2010, podmínky stejné jako v ul. Toužimská,
dokumentace á 500 Kč. Komise pro VŘ bude 
jmenována na 11. RM dne 7. 9. 2010. 

2. Pod č. usnesení 2/10/2010 
- rozpočtové opatření RO č.5/2010

3. Pod č. usnesení 4/10/2010
- udělit souhlas města p. Martinu Salimu s umístěním
   rodinného domu v ul. Toužimská do vzdálenosti 8 m 
  od hranice pozemku 
– město souhlasí s posunutím uliční čáry až do 8 metrů
   od hranice pozemků v celé ulici Toužimská 
- žádost firmy Probitas s.r.o. o pronájem p.p.č.471/2 

2  o výměře 555 m   v k.ú. Křepkovice  (firma umožní 
   vstup na sousední pozemky) 
- žádost firmy Probitas o vyjmutí pozemků z jejich
   nájemní smlouvy a předání pozemků do užívání firmě

2   HORSE-WAY, p.p.č.517/12 o výměře 734 m , 
2    p.p.č.550/2 o výměře 9835 m a p.p.č.550/3 o výměře 

2  14552 m  v k.ú. Jankovice – bude vyvěšen záměr pronájmu
- žádost firmy HORSE-WAY o pronájem p.p.č.517/12, 

2  550/2, 550/3 a část p.p.č.702/3 o výměře 300 m  v k.ú.
2 Jankovice, část p.p.č.1756/2 o výměře 500 m  a vyjmutí

 p.p.č.1821/9 v k.ú. Teplá z nájemní smlouvy – užívá
 p. Martin Jersák a p.p.č.369/5 v k.ú. Babice u Poutnova
 – doloží souhlas od Ing. Petra Novotného. Dále žádá 
o prodloužení nájemní smlouvy do roku 2015 – bude 
vyvěšen záměr pronájmu bez vyjímání pozemků z nájmu
- žádost p. Jana Šalplachty a p. Romana Titěry 

2o pronájem části p.p.č.529/1 o výměře cca 2000 m  
v k.ú. Poutnov a povolení k oplocení pozemku – bude 
vyvěšen záměr pronájmu



5. Pod č. usnesení 7/10/2010
a) přidělit BJ  č. 413 v DPS Teplá p. Karlu Masnému 
   z Vidžína 
b) zařadit do seznamu uchazečů o umístění do DPS 
   Teplá pí Emílii Krahulíkovou z Teplé a p. Václava
   Bouzka z Křepkovic

6. Pod č. usnesení 8/10/2010
Podmínky pro vybudování páteřní větve splaškové
 kanalizace v ul. ČSA pro č.p. 423, č.p.415 , č.p.412,
 č.p.404 a č.p.419
a)město Teplá uhradí na páteřní kanalizaci a šachty materiál
b)žadatelé si zajistí a uhradí výkopové práce přes své
 pozemky na páteřní kanalizaci a uhradí kanalizační
 přípojky od svých nemovitostí 
c)žadatelé dodají písemný souhlas s navrženým postupem

7.- 8. Pod č. usnesení 9/10/2010

1.Souhlasí s podáním žádosti o dotaci do ROP 
Severozápad,výzvy č. 16 na projekt „Projekty pro
místní rozvoj v Teplé – veřejná knihovna s informačním
centrem a tělocvična“ ve výši celkových nákladů
3 730 500 Kč
2.Doporučuje zastupitelstvu schválit
a)zajištění předfinancování projektu ve výši celkových
   nákladů 100 % to je 3 730 500 Kč
b)financování projektu ve výši spolufinancování obce 
  10 %,to je373 050 Kč

Pod č. usnesení 10/10/2010

1.Souhlasí s podáním žádosti o dotaci do ROP Severo-
západ,výzvy č. 16 na projekt „Projekty pro místní rozvoj
v Teplé – doprava a veřejná prostranství“ ve výši 
celkových nákladů 2 628 024 Kč

2.Doporučuje zastupitelstvu schválit
a)zajištění předfinancování projektu ve výši celkových
  nákladů 100 %, to je 2 628 024 Kč
b)financování projektu ve výši spolufinancování obce 
10 %, to je 262 803 Kč

9. Pod č. usnesení 11/10/2010

a)schvaluje navýšení cen dřevní hmoty od 1. 9. do konce
 nájemního vztahu s Lesní spol. Teplá, a.s. (do 30. 9. 2010)
b)ruší zadávací řízení na činnost v lesích města dle § 84 
odst.2 písm.e, zákona č.137/2006 Sb., o veřejných zakázkách
c)pověřuje Lesního odborného hospodáře města
 p. J. Větrovce zpracovat pěstební a těžební projekt na
 rok 2011 (termín zhotovení do 14. 9. 2010)
d)postupuje zastupitelstvu města ke schválení smlouvu 
na provozování lesní činnosti s Lesní spol. Teplá, a.s.
od 1. 10. 2010 do 31. 12. 2011 (starosta připraví návrh
smlouvy včetně ceníků do příští RM tj.7. 9. 2010)

4. Pod č. usnesení 6/10/2010
- bezplatný pronájem školních dílen p. J. Outratovi dle
 požadavku ředitelky školy

III. Předkládá ZM

1.Pod č. usnesení 2/10/2010
Rozpočtové opatření RO č.5/2010
RM navrhuje  ZM, aby uvolnilo další fin. prostředky
na realizaci akce – inž. sítě ul. Slunečná.

2. Žádosti pod č. usnesení 3/10/2010
- pí Olgy Konopáskové o odkoupení části p.p.č.162/2 

2
  o výměře cca 70 m  v k.ú. Beranovka
- pí Ludmily Ardalanové o odkoupení části 

2
  p.p.č.1108/40 o výměře 360 m  a části st.p.č.34

2   o výměře 170 m  v k.ú. Heřmanov
- p. Dalibora Kovala o odkoupení části p.p.č.674/1 

2 2  o výměře 1209 m  ,p.p.č.12 o výměře 787 m  ,
2 2

  st.p.č.35 o výměře 31 m  a st.p.č.39 o výměře 14 m  
   v k.ú. Jankovice – RM nesouhlasí s prodejem
   a navrhuje ZM prodej p. Kovalovi neschválit
- p. Milana Myslivce o odkoupení p.p.č.162/31 

2  o výměře 100 m  v k.ú. Beranovka

-žádost  Místního sdružení ODS o vybudování 
dětského hřiště ve spodní části parku u Fevy

IV. Ukládá

Starostovi

jednat na Ministerstvu zemědělství ČR 
o možnosti získání domu č.p. 1 v Teplé
-připravit návrh smlouvy vč. ceníku na hospodaření
s lesním majetkem  

Tajemníkovi 

a) pod č.5/10/2010 – jednat s PF ČR o společné
   likvidaci černých skládek v Pěkovicích
b) odpovědět na žádost pí K. Gabrikové a A. Pešulovi
c) zajistit opravu zábradlí u ZŠ praktické

 p. J. Větrovcovi (OLH) – zpracovat a předložit RM
do 14. 9. 2010 pěstební a těžební projekty na rok 2011

INZERCE

Prodám zahrádku v osobním vlastnictví v horní 
části Teplé přibližně 100 m od Školní ulice pod 
fotbalovým hřištěm. V případě zájmu volejte na 
tel. 721070257

Poděkování

Chtěla bych touto cestou poděkovat zaměstnancům 
městské knihovny v Teplé, paní Kehrtové a paní 
Blaziusové, za vstřícnou pomoc a celkovou podporu 
při zpracování mé diplomové práce. 

Děkuji. Mgr. Lambertová



V sobotu 21. 08. 2010 byl ve 14.00 hodin v krásném
prostředí rekreačního střediska Betlém odstartován 
10. ročník triatlonu Tepelský muž. 45 závodníků za
hezkého slunečného počasí vběhlo do Betlémského
rybníka a začalo zdolávat tři disciplíny triatlonu – 350 m
plavání, 29 km jízdy na kole a 3 km běhu. Mezi
závodníky byly nejenom „amatéři“, kteří si šli zazávodit
pouze sobě pro radost, nebo aby dokázali svým
kamarádům, že na to ještě mají, ale také sportovci z 
celého kraje, kteří již mají spoustu zkušeností s podobný-
mi závody.   Někteří z nich zvládli ten den i dva závody
na různých místech. Závodníkům pomáhalo několik
desítek diváků, kteří vytvářeli po celé délce tratě hezkou
sportovní atmosféru. Přestože naši „Tepeláci a Tepelačky“
dělali, co mohli, na celkové vítězství nedosáhli. 
Absolutním vítězem závodu se stal mladičký závodník
Václav Viktorin s časem 1:08:49.Nesmíme zapomenout
na ty, kteří závodili v prvním ročníku soutěže. Stalo se to
v roce 2001 a byli to tito stateční muži: pp. Pavel Charvát
ml., Ing. Vlastimil Šindelář, Milan Matějka, Tomáš
Šrámek,  Ing. Miroslav Malec, MUDr. Karel Valečka.
Od pořadatelů obdrželi malé ceny a poděkování. Někteří
(myslím, že všichni) byli mile překvapeni, že i po deseti
letech se na jejich hrdinské výkony nezapomnělo. A kdo
se stal nejlepším Tepelákem? Letos to byli Aleš Erhard
a Petra Kašková. Tito dva nejlepší obdrželi za svůj výkon
digitální fotoaparát (samozřejmě každý svůj). Po vyhláše-
ní a ocenění závodníků byla v areálu Nohejbalového
klubu pořádána zábava pro všechny, kteří se chtěli bavit.
Krásnou atmosféru vytvořil DJ Sulda. Poděkování patří
všem sponzorům, kteří přispěli k tomu, aby se triatlon 
v Teplé mohl uskutečnit. Bez peněz, darů a materiální 
pomoci nelze takový závod uspořádat, ale nelze ho uspo-
řádat též bez práce organizátorů. Těm patří zvlášť velké
poděkování za to, že věnovali svůj čas a ochotu pracovat
při organizování celé akce. Poděkování patří také dobro-
volným hasičům z místní jednotky a místní policii.  
Mimořádné poděkování patří vodním záchranářům 
ze Sokolova a územní zdravotnické záchr. službě 
z Karlových Varů, MUDr. Karlovi Valečkovi a pí Janě 
Deváté, kteří svým profesionálním přístupem pomohli
jednomu ze závodníků překonat zdravotní potíže.
I když se našlo několik kritiků (většinou jsou to ti, co nic
nedělají), že akce nebyla až tak dobře připravená, my 
organizátoři máme jiný názor. A proto říkám – není nic
krásnějšího pro organizátory, když i ten závodník, který 
doběhne poslední, řekne: „Pokud budete příští rok triatlon
 

Miroslav Řebík

Co se děje ve městě

10 let triatlonu v Teplé

SPONZOŘI

pořádat, určitě přijedu.“

 

Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, 
opět prodává slepičky snáškových plemen: 

Stáří slepiček –17-20 týdnů  - Garantujeme začátek 
snášky maximálně do 4 týdnů od data prodeje.
Cena 138 – 148 Kč/ks dle stáří. 
Bližší informace tel.: 728605840, 415740719, 728165166

P r o d e j   s l e p i č e k

Hisex hně dý, Tetra hně dá a Dominant  žíhaný, kropenatý, č erný a modrý.



Se začátkem nového školního roku Vás, maminky 
s dětmi, opět srdečně zveme do mateřského centra. 
Naše centrum je plné hrajících si dětí a upovídaných
maminek a všem je nám tam spolu dobře. Scházíme
se v místnosti zdejší fary ČCE v Teplé (poslední dům
před železničním přejezdem) každou středu v 16:00 
hodin a každou první středu v měsíci v místní knihovně
od 10:00 hodin.Co na centru děláme? Vyprávíme si
pohádky, zpíváme, učíme se básničky a říkanky,
tancujeme, cvičíme, hrajeme si, věnujeme se výtvarné
činnosti (malujeme, lepíme, modelujeme ...). Touto 
zájmovou činností se snažíme děti zvykat na nové
vrstevníky, postupně je osamostatňovat od rodičů, 
připravit na předškolní vzdělávání, rozvíjet u dětí 
duševní, citové, rozumové i manuální schopnosti. 
Maminky zde nacházejí příležitosti k aktivnímu trávení
volného času s nejmenšími dětmi, navazují nová 
přátelství, mají zde prostor k vlastní seberealizaci 
a možnost podílet se na chodu mateřského centra, 
navzájem si zde mohou předat zkušenosti, poradit se, 
popovídat si, zažít pohodu a potěšení, odpočinout si...
V současné době je nás přibližně 9 maminek a 16 dětí.
Budeme rády, když se do našeho centra přijdete podívat,
pokud máte jakékoli pochybnosti, zda můžete apod., 
vězte, že jsme tu právě pro Vás. Čím více nás bude, 
tím hezčí a veselejší práce a setkání to budou. Pro dítě
i pro sebe vezměte s sebou přezůvky a dobrou náladu.

V. Matysová

Mateřské centrum Piškoti Vážení spoluobčané,

v předešlém Zpravodaji č. 7-8/2010 bylo zveřejněno
vyúčtování Dětského dne v Teplé a zároveň i sponzoři, 
kteří akci finančně podpořili. Článek vyšel bez vědomí 
KPOZ a tudíž zveřejněné údaje nebyly zcela úplné. Na 
této akci se totiž podíleli i další sponzoři, kteří nám 
pomohli materiálně a v článku uvedeni nebyli. Tím se
cítili dotčeni, a proto bych vše chtěla uvést na pravou 
míru a zároveň se za tyto nedostatky omluvit.

Sponzoři:
Topení-voda-plyn, Milan Hůlka, Teplá
Lesnická a zemědělská činnost HBR, ing. Jan Růžička
Lesní společnost Teplá, a.s.
Anna a Helena Radovy, Papír-hračky, Teplá
RMV trans Teplá
František Holý, Elektromontáže, Teplá
Autodoprava-zemní práce, František Greguš, Teplá
Pokrývačství, klempířství, Jan Veselovský Teplá
Rozmarýn, Alena Veselovská, Teplá
Probitas, spol.s.r.o., Teplá
Gabriková Květoslava, Teplá
Jiří Werner, Michalovy Hory, /Kovošrot Teplá/
Ing. Pavel Hojda, poslanec Parlamentu ČR
MO ČSSD Teplá
Antonín Pešula, Teplá
Jiří Horní, Braník
Radek Chmela, Teplá
České pečivo Teplá
Roman Michálek
Výčet samozřejmě nemůže být úplný, protože je nutné 
mezi sponzory počítat i ty, kteří se na organizaci podíleli
nejen finančně a věcně, ale i ty, kteří pro svou prezentaci
na akci měli výdaje např. s použitím vlastních dopra-
vních prostředků - Roman a Jan Veselovský, Jan Čečil,
majitelé vystupujících pejsků, Václav Schmidt a mnoho
dalších.    Všem moc děkujeme. 

Za KPOZ - Jitka Juchymová

Soustředění folklorního souboru Stázka

Soustředění folklorního souboru Stázka



VOLBY
byli bychom rádi, kdybyste se na chvilku odpoutali od svých všedních starostí
a nepřehlédli následující řádky, které se týkají blížících se voleb do městského
zastupitelstva, které proběhnou ve dnech 15. a 16. října 2010 v celé ČR. Byla
by velká škoda promarnit své právo vybrat ty nejlepší nezávislé kandidáty 
a svěřit jim tak kompetence k rozhodování o městě, které je vaším domovem. 
Volby do zastupitelstev obcí by neměly být o politických stranách, které
mnohdy hájí pouze své „stranické zájmy“, nýbrž o konkrétních lidech, ke 
kterým máte důvěru. 

Nezávislí kandidáti jsou připraveni převzít tento nelehký a zodpovědný úkol
do svých rukou a  pracovat na nejtíživějších problémech našeho města.
Chceme „svému“ městu věnovat svůj čas a prosadit své nápady a myšlenky
a zařadit tak Teplou mezi prosperující města, která se vyvíjejí správným směrem.

Již v minulém volebním období nezávislí kandidáti prosadili změny, které před
čtyřmi lety slibovali. Zmiňme například umístění bankomatu, podporu výstavby
rodinných domů, podporu rozvoje školství a sportu, podporu získávání dotací
z národních i evropských fondů.

Nebuďte tedy prosím lhostejní ke svému domovu a tím i sami k sobě. Snažte
se prostřednictvím vámi zvolených nezávislých zastupitelů města vytvořit to
nejlepší zázemí pro sebe i své potomky a omezit nedostatky, které zde 
v současné době spatřujete. Nebuďte skeptičtí a přijďte rozhodnout o dalším
osudu města Teplá a přilehlých obcí. Svojí účastí při volbě nezávislého
kandidáta můžete ovlivnit dění ve městě.               Děkujeme za podporu!

VAŠE  KOALICE  NEZÁVISLÝCH   KANDIDÁTŮ

PROSPERITA  TEPELSKA  ČÍSLO  2 

ROZVOJ  TEPELSKA  ČÍSLO  8

JISTOTA  OBČANŮ TEPELSKA  ČÍSLO  3

Vážení spoluobčané,





ŠTÍPANÉ 
PALIVOVÉ DŘEVO

www.stipanedrevo.com

Tel.: 353 392 577, Mob. 607 121 161
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Teplá Karlovy Vary dolní nádraží
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Teplá Mariánské Lázně hlavní nádraží

Celkový čas 27 min, vzdálenost 19 km, cena 21 Kč
provozuje: VIAMONT a.s.(Kraslice); Železničářská 1385/29, 400 03 Ústí nad Labem,
 tel.475 300 111; zastoupení v Karlovarském kraji: tel. 352 324 231, 352 324 233

odjezd start příjezd cíl
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Celkový čas 54 min, vzdálenost 34 km, cena 35 Kč
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MĚSTO TEPLÁ

JÍZDNÍ ŘÁD - VLAKY

Touto cestou bych chtěla poděkovat místním hasičům
(jmenovitě: K. Kyller,T. Sůva, J. Purkyt, Z. Purkyt a
R. Mikulenka), kteří se podíleli na záchraně pejska 
- vlčáka, nalezeného na kraji lesa u Jankovické 
minerálky, a to dne 2. 8. 2010.
Nejenže dorazili hned, ale po celou dobu mi pomohli
se věnovat i samotnému pejskovi a byli ochotni pomoci
mi odvézt ho do útulku v M. Lázních, kde mu byla
poskytnuta další veterinární péče a pomoc, kterou by
nedostal, pokud by v lese zůstal bez povšimnutí.
Na pomoc jsem zavolala veterináře až z ML. ,,Až,, 
uvádím proto, že to nebyla jeho povinnost, jelikož 
máme mít pro tyto případy nějaké opatření v našem
městě. Nakonec ale dorazil díky tomu, že jsme spolu
už delší dobu v kontaktu. Přivolat veterináře bylo 
nutné, protože pejsek byl ve špatném stavu, zřejmě 
někým utýrán a vyhozen, nebo ho v blízkosti srazilo 
auto. Sice byl zesláblý, ale ze strachu, co se s ním děje,
nám občas ukázal „zoubky“Proto jsem ráda, že mi 
ochotně pomohli a - po několika obvolaných lidech- 
nedali (jak se říká) od toho ruce pryč. Pejska se podařilo
zachránit a za to ještě jednou moc a moc děkuji všem
zúčastněným-hasičům,  MVDr. Pyskatému a také 
zástupci místní policie R. Vlčkovi.

DěkujePetra Brabcová

Poděkování




